
ROZHOVOR S RICKEM SIMPSONEM 

 
Konopí – nejléčivější rostlina na světě aneb Jak jsem přišel na to, jak konopím 
léčit rakovinu a další nemoci Rick Simpson odpovídá na otázky Jindřicha 
Bayera a Milana Romsyho. 

JAK K TOMU DOŠLO? 

  

Popsal byste nám prosím, jak jste objevil, že konopí léčí rakovinu? 
Nejsem jediný, kdo našel způsob, jak léčit rakovinu. Takových je víc. O tom, že THC 
(tetrahydrocannabinol) zabíjí rakovinné buňky, jsem slyšel v rádiu. Takže si rozhodně 
nedělám nárok, že jsem na to přišel právě já – jako „objevitel“ se rozhodně necítím. 
Možná jsem ale první, kdo lidem řekl, aby konopný výtažek užívali vnitřně a nebo aby 
si jím mazali postižená místa a vyléčili si tak rakovinu. Prostě jsem přišel na to, jak 
tuto skvělou medicínu správně užívat.    

  

Jak jste se k tomu dostal? 

V roce 1972 jsem přihlížel, jak můj pětadvacetiletý bratranec umíral na těžkou 
rakovinu. Asi o tři roky později jsem v Novém Skotsku poslouchal místní rádio stanici. 
Moderátor se při reportáži smál jako blázen, takže jsem nevěděl, jestli to vůbec mám 
brát vážně. Říkal, že se zjistilo, že THC (aktivní látka obsažená v marihuaně) zabíjí 
rakovinné buňky.  Pak už jsem o tom tehdy neslyšel.Tak jsem si říkal, že to byl jen 
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vtip. O tom, že to byla pravda, jsem se přesvědčil až po létech – jednalo se o studii z 
roku 1974 z Lékařské fakulty ve Virginii. 

Po úrazu hlavy v roce 1997 jsem trpěl postkomočním syndromem. Chemikálie, které 
mi poskytl náš zdravotnický systém, mi nijak nepomáhaly a kvůli jejich vedlejším 
účinkům se můj stav zhoršoval. V roce 1998 jsem pak viděl díl seriálu Jak to funguje 
(The Nature of Things) s názvem Marihuanové šílenství II. Dr. David Suzuki vedl 
rozhovory s lidmi, kteří se léčili kouřením konopí. Uváděné výsledky byly ohromující. 
Hned vzápětí jsem si koupil konopí a chtěl jsem zkusit, jestli mi to pomůže.  

Postkomoční syndrom se projevuje různě, u někoho např. silnou migrénou. U mě se 
jednalo spíše o něco jako šumění v uších. Je to jako by vám v hlavě neustále 
nepředstavitelně hlasitě zněl hlasitý tón ladičky na klavír, který se ničím nenechá 
utišit. Po nějaké době vás to přemůže a neodpočinete si. Když jsem si na to zakouřil 
konopí, uvolnil jsem se a dařilo se mi víc spát. Pískání sice nezmizelo, ale bylo to pro 
mě snesitelnější.   

O předpis na konopí jsem si řekl mockrát, vždy mě ale odmítli. Vymlouvali se, že se 
to stále ještě studuje, že konopí není dobré pro plíce a podobné nesmysly.  

Někdy v roce 1999 jsem se zeptal našeho rodinného lékaře, co by řekl na to, 
kdybych si z konopí udělal výtažek, který bych nekouřil, ale užíval vnitřně jako lék. 
Řekl, že by to bylo „zdravější“, ale že mi předpis stejně nedá. V roce 2002 mě náš 
zdravotnický systém odepsal. Lékař mi řekl, že už na mě vyzkoušeli všechno, co měli 
k dispozici. Nic z toho mi ale nepomohlo, takže mě v tom vlastně nechali plavat. Můj 
lékař dobře věděl, že mi nepomáhalo nic než konopí. Stejně tak věděl, jaké potíže se 
zákonem bych měl, kdyby mě chytli při užívání konopí na moje potíže. Předpis mi ale 
nedal. Dokážete si to představit? Pracoval jsem 32 let a nikdy jsem neměl potíže 
kvůli drogám. A teď je ze mě najednou zločinec – a to jen proto, že potřebuju lék na 
své zdravotní obtíže a oni mi nedají legální možnost ho užívat. Ani nemusím říkat, že 
jsem z toho byl notně rozladěn.   

  

Prý jste si výtažkem Phoenix tears velmi rychle vyléčil rakovinu kůže. Kolik dnů to 
trvalo?   

Na konci roku 2002 mi lékař vyšetřil tři místa, která vypadala jako rakovina kůže. 
Jedno u pravého oka, druhé na levé tváři a třetí na hrudi. V lednu 2003 jsem šel na 
operaci toho místa u pravého oka. Zbylá dvě místa mi měli odoperovat později. Asi 
týden po operaci jsem si prohlížel to místo, odkud mi odstranili rakovinu a vzpomněl 
jsem si na tu reportáž z rádia, kde říkali, že THC zabíjí rakovinné buňky. Věděl jsem, 
že THC mám ve výtažku více než dost. Tak jsem si řekl, že to zkusím. Namazal jsem 
ta dvě místa, převázal a nechal výtažek působit čtyři dny. Po celou tu dobu jsem nic 
necítil, tak jsem si říkal, že to nic nedělá.  Představte si, jak jsem hleděl, když jsem si 
sundal obvazy, pod kterými už byla jen růžová kůžička – rakovina byla pryč! V místě, 
které mi operovali, se mi rakovina vrátila během sedmi týdnů. Tak jsem si ho zase 
namazal výtažkem a ovázal a za čtyři dny bylo zase po rakovině – vše uzdraveno. 
Tuhle léčbu jsem podstoupil v zimě roku 2003. Od té doby jsem si ta místa již nikdy 
nenamazal a rakovina se tam nikdy nevrátila.   



  

JAK NA TO?  

Jak se má postupovat? Existuje nějaký předepsaný způsob léčby?  

Ano, existuje a mělo by se podle něj postupovat, aby se zajistila její účinnost. Pro 
léčbu rakoviny kůže stačí použít malá množství výtažku Phoenix Tears, při plicních 
potížích je výtažek kromě perorálního užívání také možno kouřit přes vaporizér a 
inhalovat přímo do plic. 

Při léčbě rakoviny v těle se výtažek musí užívat perorálně (ústy). Obvykle na začátek 
doporučuji tři až čtyři malé dávky denně. Jen kapičku – přibližně o velikosti půlky 
suchého rýžového zrnka. Začínat vyššími dávkami doporučuji jen tehdy, když pacient 
kromě rakoviny trpí silnými bolestmi. Tito pacienti často bývají závislí na 
nebezpečných a smrtelně nebezpečných lécích proti bolesti. V takových případech je 
potřeba, aby takové léky přestali používat a řešili bolest konopným výtažkem.   

Poté by se dávka měla každé čtyři dny zvyšovat, dokud pacient nebude užívat gram 
výtažku denně. Od tohoto momentu lidé většinou užívají gram výtažku denně, dokud 
se nevyléčí. Zažil jsem už ale několik případů, kdy si lidé vyléčili rakovinu tak, že 
využívali celou šedesátigramovou dávku během jednoho měsíce.  

  

Jak bývá výtažek Phoenix Tears snášen?  

Každý máme na léky rozdílnou toleranci. Proto lidem říkám, aby se při dávkování 
výtažku řídili vlastními pocity a neopouštěli svou zónu komfortu. U většiny lidí se 
tolerance vybuduje velmi rychle. „Normální občan“ šedesátigramovou dávku obvykle 
vypotřebuje během devadesáti dnů. Tato dávka šedesáti gramů výtažku obvykle 
vyléčí většinu případů rakoviny. U lidí, kteří už se nechali závažně poškodit 
chemoterapií a ozařováním, ale někdy bývá potřeba více výtažku, aby se napravily 
škody způsobené zdravotnickým systémem. U některých kožních potíží atd., kde 
není zapotřebí využít celý potenciál, je výtažek možno smíchat s mastmi nebo krémy 
na kůži. Výtažek smíchaný s krémy na tvář dokáže s pletí zázraky – stačí se 
namazat. 

  

Ze zkušeností s konopnou kosmetikou víme, že konopí je víceméně všelék. Můžete 
to potvrdit? 

Konopí se dříve říkalo panacea, tj. všelék. Já mu na základě našich zkušeností s 
léčbou konopným výtažkem říkám taky tak. Konopí lze využít při léčbě takřka všech 
nemocí nebo zdravotních obtíží – podporuje totiž hojení celého těla. Podle našich 
zkušeností výtažek pomáhá při většině kožních potíží – lze jej smíchat s krémy na 
pleť, dokonce i s krémy na opalování. Nebylo by to pěkné vyjít si na sluníčko a 
nemuset se bát rakoviny kůže? 



  

NA CO VŠECHNO LZE VÝTAŽEK PHOENIX TEARS 
POUŽÍT? 

RAKOVINA 

Výtažek podle všeho působí na všechny typy rakoviny kůže i všechny typy rakoviny 
vnitřních orgánů.  

Na které typy rakoviny se konopí hodí nejlépe? Je vám znám některý typ rakoviny, 
na kterou výtažek nepomohl?  

Konopný výtažek podle všeho funguje na všechny typy rakoviny. Nevím o žádném 
typu rakoviny, na který by nefungoval. Slyšel jsem o nějaké studii, podle které 
můžete THC vyvolat určitý typ rakoviny – na to můžu říct jen to, že v ní musí být 
nějaké chyby. Rakovina jsou jednoduše řečeno mutující buňky – a ty THC zabíjí. 
Takže jak může THC produkovat buňky, které samo tak dobře zabíjí? Pokud byste 
chtěli najít nějaké formy léčby, které vyvolávají rakovinu, nemusíte hledat dlouho – 
chemoterapie a ozařování. Obě tyto takzvané „léčby“ jsou velmi karcinogenní. Jinými 
slovy mohou vyvolat rakovinu (a skutečně ji vyvolávají). Tělo dostává velkou dávku 
záření i při vyšetření pomocí počítačové tomografie (CT). Radiace vyvolává mutování 
buněk – a přesně o to při rakovině jde, o mutující buňky.   

  

Stačí na vyléčení rakoviny pouze užívat výtažek?  

Když za mnou přijdou lidé s rakovinou, tak jim samozřejmě doporučím výtažek, ale 
zároveň jim navrhnu, aby provedli změny ve svém jídelníčku. Proteiny z ovoce a 
zeleniny působí proti rakovině. Živočišný protein ji naopak podporuje. Takže je 
nejlepší se mu vyhýbat. Doporučuji také megadávky vitamínů, především vitamínu C. 
Jedná se tzv. Gersonovu terapii, které beze zbytku věřím. Proti rakovině je ale taky 
možno udělat spoustu přírodních opatření. Velmi dobré je zvýšit pH v těle. Slyšel 
jsem také, že na rakovinu účinkuje i pšeničná tráva (mladá zelená nať naklíčené 
pšenice). Jsem také přesvědčen, že lidem s rakovinou dokáže pomoci vitamín B17. 
Každý den jím semínka ze dvou jablek – jablečná semínka totiž stejně jako 
meruňkové pecky obsahují vitamín B17, také známý pod názvem laetril. I samotný 
vitamín B17 už má dobrou pověst v léčbě rakoviny. Mnozí z těch, kterým jsem 
poskytl výtažek, ale svůj jídelníček nijak nezměnili a vyléčili se jen samotným 
výtažkem. Dívám se na to takhle – dostane-li někdo rakovinu, měl by dělat vše 
možné, aby optimalizoval svou možnost přežití. Užívejte tedy konopný výtažek na 
rakovinu, ale neignorujte další prospěšné přírodní formy léčby.  

  

Jaká je úspěšnost léčby pacientů s rakovinou?   

Rakovinu se obvykle daří zvrátit u přibližně čtyř z pěti lidí, kteří se před tím nechali 
závažně poničit zdravotnickým systémem. Podmínkou ale je, aby byli ochotni řádně 



absolvovat léčbu. Bohužel ale stále zbývá přibližně každý pátý, který už byl 
předchozí léčbou poničen tak, že by mu „nepomohla ani svěcená“. I když u nich 
vyléčíte rakovinu, zabijí je následky chemoterapie a ozařování. Neumírají na 
rakovinu, ale na tzv. „léčbu“, kterou jim poskytuje zdravotnický systém.  

  

Kolik lidí se podle vašich informací jich vyléčilo konopným výtažkem? Stalo se někdy, 
že by se vám někoho nepodařilo vyléčit (protože to na něj nefungovalo)?  

Za posledních šest let jsem výtažek poskytl více než patnácti stům lidem. Záznamy si 
nevedu, protože konopí je nelegální. S přehledem ale můžu prohlásit, že jsem už 
viděl stovky lidí, kteří si výtažkem vyléčili interní nebo externí formu rakoviny.  

Když za mnou přijdou lidé s rakovinou, kteří odmítli chemoterapii nebo ozařování, je 
téměř zcela jisté, že se vyléčí – pokud samozřejmě s léčbou nečekají, dokud jim 
smrtka nezaklepe na dveře.  

Asi před třemi roky jsme tady měli armádního veterána, kterému v nemocnici řekli, že 
mu zbývá dvacet čtyři hodin života. Lékaři mu odmítli podat výtažek, tak to udělal 
jeho syn. Ten pán se druhý den nechal propustit z nemocnice, šel domů a dále užíval 
výtažek. Zemřel asi po čtrnácti měsících – ne ale na rakovinu plic, ale na srdeční 
potíže, kterými trpěl již léta. Během těch čtrnácti měsíců „navíc“ žil kvalitním životem 
a zemřel bez bolestí ve spánku. Není to lepší než umírat v nemocnici a topit se kvůli 
rakovině plic vlastními tělními tekutinami? Všem, kdo za mnou přijdou, říkám jediné – 
výtažek vám buď zachrání život, nebo vám ulehčí cestu na věčnost. Pokud zemřete, 
zemřete s úctou, aniž by do vás museli cpát drogy jako morfin. 

  

Léčí se někteří pacienti lépe či hůře než ostatní?  

Nejhůře se léčí ti, kteří se nechali závažně poničit zdravotnickým systémem. 
Chemoterapie i ozařování jsou karcinogenní léčby, jinými slovy způsobují rakovinu. 
Dokáží sice zmenšit velikost nádoru, ve finále ale způsobí jen další šíření rakoviny. 

  

Pro které typy rakoviny se hodí konopný výtažek?   

Podle mých zkušeností funguje na všechny typy rakoviny. Pár lidí si už ale ode mě 
vzalo výtažek a pak ho odmítli užívat. Mám proto jen jedno vysvětlení – nejsou 
ochotni postavit se zdravotnickému systému. Vím asi o čtyřech nebo pěti takových a 
všichni z nich podle mých informací zemřeli.  

  

Kolik lidí si už vyléčilo rakovinu kůže Vaším výtažkem?  



Rakovinu kůže si mým výtažkem už vyléčily stovky lidí – obvykle během tří týdnů. 
Říkám jim, aby mazali výtažek na postižená místa, dokud tam nezůstane nic než 
růžová kůže, a aby v tom pak pokračovali ještě dva týdny, jako by tam ta rakovina 
stále byla. To pro případ, že by na daném místě přežily ještě nějaké rakovinné buňky. 
Od nikoho, kdo postupoval tak, jak jsem mu řekl, jsem ještě neslyšel, že by se 
rakovina vrátila.  

  

Lze tuto léčbu nějak srovnat se standardními postupy?  

To snad ani nejde, rozdíl mezi standardními zdravotnickými postupy a léčbou 
konopným výtažkem je propastný. Ne vždy se operace podaří a odstraní se všechny 
rakovinné buňky. Pacienti se velmi často vrací zpátky pod nůž. Standardně se 
používají i jiné postupy, např. tekutý dusík. Jedná se ale o velmi bolestivou léčbu a 
rakovina se velmi často vrací zpět. Konopný výtažek při léčbě rakoviny zabíjí pouze 
mutující buňky, zdravým nijak neškodí.   

  

Popsal byste rozdíl v působení THC na rakovinné a zdravé buňky?  

Při léčbě rakoviny konopným výtažkem se v těle hromadí tuková molekula zvaná 
ceramid. Při styku ceramidu s rakovinnými buňkami dochází k programované smrti 
buněk, zdravým buňkám se ale nic nestane.  

  

CUKROVKA 

Čerstvě diagnostikovaná cukrovka se obvykle léčí velmi snadno. U lidí, kteří mají 
cukrovku dlouho a léta trpí jejími projevy, to trvá déle. I těžce poškození cukrovkáři 
ale obvykle přestávají potřebovat injekce inzulínu už po šesti týdnech řádného 
užívání výtažku. Poškození, která tato nemoc vyvolává v těle, se ale léčí znatelně 
déle. Výtažek podle všeho dokáže poměrně rychle rejuvenovat slinivku (obnovovat 
její funkce). Vždy lidem říkám, aby se pokusili přestat užívat všechny další chemické 
léky, které užívají na jiné potíže – chemikálie v nich obsažené totiž mohou snížit 
účinnost léčby konopným výtažkem. Zjistili jsme, že výtažek působí na všechny typy 
cukrovky, a že při vnějším užití dokáže velmi rychle zahojit bércové vředy.  

V prvních stádiích se cukrovka obvykle léčí velmi snadno. Na léčbu konopným 
výtažkem velmi dobře reagují i ti, kteří si už léta píchají inzulín. Není nijak neobvyklé, 
když si ho mohou přestat píchat už po několika málo týdnech užívání výtažku, který 
podle našich zkušeností dokáže obnovovat funkce slinivky. Tím pádem se snižuje 
potřeba dodávat tělu inzulín a nakonec ho není třeba dodávat vůbec, protože si ho 
tělo vytvoří samo. Po léčbě výtažkem se spousta diabetiků, kteří strávili léta na 
přísných dietách, chovají jako dítě v cukrárně. Z ničeho nic mohou zase jíst všechno 
to, co jinak diabetici nesmějí. Konopný výtažek postupně dokáže napravit i škody, 
které cukrovka napáchala v těle diabetiků, např. špatný krevní oběh. Výtažek dokáže 
zahojit i bércové vředy a podle našich zkušeností funguje na všechny typy cukrovky. 



  

INFEKCE 

Je nad slunce jasné, že pokud výtažek dokáže zahojit bércové vředy, nebude pro něj 
většina infekcí žádným větším problémem.  

  

ZÁNĚTY, ARTRITIDA 

Léčba zánětů představuje jedno z nejstarších léčebných využití konopí. Artritida je 
zánět doprovázený otoky a bolestmi.  Velmi účinný výtažek na artritidu lze připravit z 
mnoha odrůd konopí. Na rozdíl od syntetického THC obsahuje i další sloučeniny, 
např. CBG a CBD, které mají ještě větší protizánětlivé účinky než samotné THC.  

  

CHRONICKÉ BOLESTI  

Na chronické bolesti není nic lepšího, než výtažek vyrobený z těch správných odrůd 
konopí. Zdravotnický systém léčí pacienty s chronickými bolestmi nebezpečnými, 
návykovými a škodlivými léky. Ty ale nemají hojivé účinky, v podstatě jen tlumí 
(maskují) bolest. Výtažek užívaný na chronické bolesti jednak sníží bolest, a druhak 
začne působit na její příčinu a snaží se ji zahojit. Pro všechny trpící chronickými 
bolestmi je konopný výtažek zdaleka nejlepším lékem, protože není návykový a 
neškodí zbytku těla.  

Viděl jsem člověka s rakovinou kostí, kterému nepomáhal morfin, a po výtažku se mu 
ulevilo. Poskytl jsem konopný výtažek spoustě lidem s chronickými bolestmi a byl 
jsem svědkem mnoha fantastických výsledků. Není nijak neobvyklé, když mi lidé 
během několika dnů zavolají, že už je nic nebolí. Farmaceutické léky příčinu bolesti 
neřeší, jen maskují bolest. Konopný výtažek dokáže eliminovat bolest, zároveň ale 
řeší problém, který ji způsobuje.  

  

POPÁLENINY 

Z vlastní zkušenosti vím, že na silné popáleniny není lepší lék než konopný výtažek. 
Pokud se na postižená místa nanese během několika minut, odstraní bolest a 
výrazně  urychlí proces hojení. Viděl jsem už několik lidí s popáleninami třetího 
stupně, které se jim bez jakékoli jizvy zahojily za jedenáct dní. Nemocnice by 
užíváním konopného výtažku na odděleních pro léčbu spálenin mohly značně snížit 
lidské utrpení.  

  

VŘEDY, BRADAVICE, MATEŘSKÁ ZNAMÉNKA 

Konzumací konopného výtažku lze také vyléčit vředy v těle. Nezdravé vředy, 
bradavice a mateřská znaménka lze odstranit tak, že se jednoduše namažou 
výtažkem a překryjí náplastí nebo obvazem. Výtažek jde po nezdravých a mutujících 
buňkách a většině případů je odstraňuje zcela bezbolestně.  



  

MIGRÉNY 

U mnoha lidí se výtažkem také podařilo snížit frekvenci výskytu migrén – v mnoha 
případech zmizely migrény úplně.  

  

ASTMA 

Astmatikům se sice osvědčuje již samotné kouření konopí, při léčbě astmatu je ale 
mnohem zdravější užívat výtažek perorálně nebo jej kouřit přes vaporizér.  

  

ÚZKOST, PARANOIA 

Úzkost i paranoia spojená s tímto lékem by se podle mě dala značně zredukovat, 
kdyby systém prostě přestal zavírat lidi za to, že jej užívají. Na začátku léčby lidem 
říkám, aby nebojovali s tím, když se jim po výtažku bude chtít spát. Jsou lidé, kteří se 
snaží překonat uvolňující účinek tohoto léku, a pak z toho mají nepříjemné nebo 
úzkostné pocity. Mnoho odrůd konopí má velmi nízký potenciál vyvolávat úzkost. Tu 
vyvolávají jen některé odrůdy konopí. V takových případech lidem doporučuji, aby 
brali lék vyrobený z odrůdy, která nevyvolává přílišnou úzkost. 

Mnohé úzkosti spojené s užíváním konopí by jednoduše zmizely, pokud by konopí 
bylo legální. Znovu ale platí, že některé odrůdy konopí mohou vyvolávat větší úzkost 
než jiné. Takže – pokud pocítíte úzkost, zkuste jednoduše nějakou jinou odrůdu. 

  

DEPRESE  

Podle mých zkušeností lze k léčbě deprese použít jak konopí seté (cannabis sativa), 
tak konopí indické (cannabis indica). Konopí seté využívám při léčbě zřídka, má totiž 
energizující účinky. Většina z těch, kdo za mnou přijdou, trpí nějakou závažnou 
nemocí, a tak nechci, aby při léčbě „sršeli energií“. Podle mě je pro většinu 
zdravotních potíží lepší používat konopí indické – lépe se po něm odpočívá a spí.  

  

NESPAVOST 

Na nespavost není nic lepšího, než výtažek z dobrého indického konopí. Spí se po 
něm tolik, kolik je potřeba.  

Po úrazu hlavy mi neustále pískalo v hlavě. Nemohl jsem kvůli tomu spát. 
Zdravotnický systém mi na to zkoušel předepsat spoustu různých léků, nic ale 
nezabíralo. Často jsem naopak trpěl jejich příšernými vedlejšími účinky, které můj 
stav ještě zhoršovaly. Tehdy jsem zjistil, že i po pouhém kouření konopí jsem si 
odpočinul mnohem lépe než po kterémkoli z prášků, které mi předepisovali. Ještě 
více se mi ulevilo, když jsem výtažek začal konzumovat perorálně. Není nijak 
neobvyklé, když se mi podaří spát bez přerušení osm až deset hodin. Celá léta před 



tím, než jsem začal užívat výtažek, jsem vstával z postele unavenější, než když jsem 
do ní šel. Teď se po výtažku z ničeho nic budím ráno vyspaný a odpočatý. Na dobré 
spaní není nic lepšího než konopný výtažek.  

  

JIZVY 

Viděl jsem lidi s popáleninami, po kterých by za běžných okolností zůstaly příšerné 
jizvy. Po výtažku ale na těch místech mají jen růžovou zdravou kůži. O konopí bylo v 
minulosti známo, že dokáže hojit rány bez jizev (nebo jen s malými jizvami). Poskytl 
jsem výtažek mnoha lidem s problémy s pletí a jizvami na tváři – a výsledky léčby 
jejich pleti výtažkem byly ohromující.  

  

FUNKCE ŽIVOTNĚ DŮLEŽITÝCH ORGÁNŮ 

Mnoho lidí, kteří užívají výtažek, hlásí zlepšení funkce mnoha životně důležitých 
orgánů. Výtažek podle našich zkušeností dokáže obnovovat funkce mnoha orgánů v 
těle. Byly jsme svědky výrazného zlepšení funkce ledvin, jater, slinivky atd. Dokonce 
jsme viděli pokroky v zlepšení funkce mozku u pacientů s Alzheimerovou chorobou 
atd.  

  

REGULACE TĚLESNÉ HMOTNOSTI, DETOXIFIKACE 

Konopný výtažek je skvělý detoxifikační prostředek a při léčbě výtažkem není nijak 
neobvyklé, když lidé s nadváhou zhubnou o mnoho kil. Je to jako by výtažek věděl, 
kolik máte vážit. Já sám jsem shodil asi patnáct kilo. Viděl jsem už ale i mnohem 
větší váhové úbytky. Při užívání konopného výtažku nejde o klasickou dietu – můžete 
jíst, kolik chcete. U lidí s nadváhou výtažek podle všeho snižuje chuť k jídlu. Na 
hubnutí neznám nic lepšího a bezpečnějšího. Výtažek dokáže v mnoha případech 
stimulovat chuť k jídlu u těch, kteří potřebují přibrat. Je to jako by výtažek chtěl, aby 
vaše tělo zase mělo optimální váhu.  

  

LEUKÉMIE 

Při léčbě leukémie konopným výtažkem se výrazné výsledky dostavují velmi rychle. 
Podle mých zkušeností s konopným výtažkem je leukémie jedním z typů rakoviny, 
které se léčí nejrychleji. Jakmile se THC dostane do těla, objeví se ze všeho nejdřív v 
krevním oběhu. A je-li v krevním oběhu rakovina, nebude tam dlouho.  

  

LUPÉNKA  

Na lupénku neznám nic lepšího než konopný výtažek. Lupénka vzniká v těle a lze ji 
výtažkem korigovat. Lupénkářům zároveň s výtažkem dávám i konopnou tinkturu, 
aby si mohli léčit i vnější projevy lupénky. Viděl jsem ale skvělé výsledky i u těch, 
kteří si výtažkem nebo tinkturou jen mazali postižená místa. U některých lidí se slabší 



formou lupénky někdy stačí k úzdravě, když se několikrát namažou konopným 
výtažkem – a lupénka se poměrně často nevrací.  

  

AIDS 

Viděl jsem na Youtube klip, ve kterém jeden muž popisuje své zkušenosti se 
zmírněním příznaků AIDS. Pověděl byste nám o tom něco?  

Ten muž se jmenuje Shawn. Má AIDS už dvacet let. Začal na AIDS užívat výtažek, 
když mě viděl na internetu v pořadu Jacka Herera. Shawn během měsíce zredukoval 
počet užívaných léků z třiceti šesti na deset pilulek denně. Momentálně už užívá jen 
výtažek, prášky přestal užívat. Momentálně už nemá v krvi virovou zátěž. Bude-li to 
tak pokračovat, zdravotníci budou muset oficiálně prohlásit, že si vyléčil AIDS.  

  

ROZTROUŠENÁ SKLERÓZA 

Jaké jsou zkušenosti s léčbou roztroušené sklerózy? Lidi u nás už mají povědomí o 
tom, že konopí dokáže pomoci, ale nevědí, jak ho užívat…  

Nedávno se nám ozvala paní, která na roztroušenou sklerózu před rokem postupně 
zkonzumovala šedesátigramovou dávku výtažku. Léčba byla velmi úspěšná. Výtažek 
už rok neužívá a stále se těší dobrému zdraví. Roztroušenou sklerózu podle mých 
zkušeností lze vyléčit. U lidí, kteří jí už trpí řadu let, to ale potrvá trochu déle, protože 
bude nutno odstranit škody napáchané touto nemocí. Mnozí lidé trpící roztroušenou 
sklerózou si ulevují kouřením konopí – to je ale neuzdraví. Jediným mně známým 
způsobem, jak vyléčit roztroušenou sklerózu a ní spojená poškození, je pravidelně 
konzumovat výtažek, dokud se roztroušená skleróza nevyléčí.  

  

AUTISMUS A DUŠEVNÍ CHOROBY 

Víte o někom, kdo vyzkoušel konopný výtažek na autismus nebo nějaké jiné duševní 
choroby?  

S autismem a jeho léčbou zkušenosti nemám. Myslím si ale, že by na něj konopný 
výtažek byl velmi účinný. Znám lidi, kteří svým dětem velmi úspěšně dávali konopný 
výtažek na lehkou mozkovou dysfunkci (ADHD). Ta se standardně léčí chemickými 
léky jako Ritalin. A teď mi povězte, co byste viděli raději – aby vaše dítě bralo 
chemikálie, které na ně mohou mít léta neznámé účinky, nebo konopí, které je 
přírodní a nijak neškodí? Poskytl jsem výtažek i lidem s bipolární poruchou a 
schizofrenií – a výsledky byly dobré. V mnoha z těchto případů dělají chemické léky 
poskytované zdravotnickým systémem více škod než užitku, často navíc zůsobují 
sebevražedné tendence. Obecně bych k tomu rád řekl, že správně vyrobený výtažek 
ze správných odrůd konopí velmi pomáhá s mnoha duševními poruchami.  

  



ZELENÝ ZÁKAL A ZRAK 

Mnoho odrůd konopí dokáže dramaticky zredukovat nitrooční tlak. Většinou tedy lze 
poměrně snadno dostat pod kontrolu zelený zákal (glaukom) i jeho projevy. U lidí s 
glaukomem není nijak neobvyklé, že po léčbě konopným výtažkem pozorují 
podstatné zlepšení zraku. Hodně lidí si musí nechat vyměnit brýle, protože ty staré 
jsou pro ně už moc silné. 

  

Dává to podle vás smysl, že se lékaři o konopí ani nezmiňují, ačkoli se o jeho 
účinnosti ví už od devatenáctého století?  

Jak už jsem říkal, konopný výtažek ze správných odrůd konopí je při léčbě zeleného 
zákalu velmi účinný a já osobně neznám na snižování nitroočního tlaku nic lepšího 
ani bezpečnějšího. Účinky konopí na nitrooční tlak jsou známy již desítky let. 
Zdravotnický systém se ale vyhýbá i pouhým debatám o jeho využití proti glaukomu. 
Většině lékařů ale dnes bohužel podle všeho jde víc o peníze než o to, aby se jejich 
pacienti uzdravili. Nedokážu si vysvětlit, jak může lékař jen tak sedět a přihlížet tomu, 
jak jim pacient pomalu slepne, a neříct mu nic o tom, jak by s tím konopí dokázalo 
pomoci. Pacienti příliš často slepnou jen proto, že uvěřili těm šarlatánům v bílých 
pláštích.  

  

SRDCE, KREVNÍ TLAK 

Máte nějaké pozitivní zkušenosti s užíváním konopného výtažku na srdeční potíže?  

S jistotou můžeme jen říct to, že srdce je životně důležitý orgán a konopný výtažek 
podle našich zkušeností životně důležité orgány dokáže omlazovat. Nikomu sice 
nikdy neříkám, aby přestal užívat léky na srdce, mnozí to už ale udělali a nesetkalo 
se to se škodlivými následky. Účinky výtažku na srdeční potíže je podle mě ještě 
nutno důkladněji prozkoumat. Podle toho, co jsme už viděli, ale konopný výtažek 
srdci velmi prospívá.  

  

Dokáže regulovat krevní tlak? 

Konopný výtažek dokáže regulovat krevní tlak. Sám ho na to užívám. Na začátku 
léčby konopným výtažkem lidem říkám, aby si hlídali krevní tlak. Spousta lidí, kteří 
dříve na krevní tlak užívali farmaceutické prostředky, je po zahájení léčby výtažkem 
přestala potřebovat. Konopný výtažek snižuje krevní tlak, takže pokud se zároveň s 
ním užívají i farmaceutické léky na tlak, může tlak klesnout příliš nízko. Takové 
situaci je lepší se vyhnout. S použitím přenosných přístrojů na testování krevního 
tlaku to není žádný problém zajistit.  

  

Dokáže pomoci s jinými chorobami vnitřních orgánů? 



Na základě zkušeností s konopným výtažkem mohu prohlásit, že se s jeho pomocí 
dá zregulovat nebo vyléčit řada nemocí vnitřních orgánů. Rejuvenovaný a uzdravený 
vnitřní orgán v těle brzy dokáže začít znovu plnit funkce, které má.  

  

SKOLIÓZA  

Pověděl byste nám prosím o producentovi vašeho filmu Christianovi a jeho skolióze?  

Producent filmu Útěk před lékem Christian Laurette skoliózou trpí už léta. Asi před 
deseti lety mu zdravotnický systém nabídl operaci, ale dali mu pouze 
padesátiprocentní šanci, že po ní bude chodit. S takovou vyhlídkou se raději rozhodl, 
že bude žít s bolestmi. Téměř denně kolaboval v agónii kvůli mučivým bolestem 
provázejícím skoliózu a byl víceméně přesvědčen, že mu nic nepomůže. Dal jsem 
mu trochu konopného výtažku a po pár dnech mi řekl, že už ho záda nebolí. Vysvětlil 
jsem mu, že žil ve stavu, který mu neumožňoval cvičit jako ostatním, takže měl velmi 
slabé zádové svalstvo. Jak jsem očekával, po několika stříkačkách s výtažkem 
funguje zcela normálně bez bolestí, zádové svalstvo se mu posílilo a může žít dál i 
bez výtažku.  

  

JAK UŽÍVAT KONOPNÝ VÝTAŽEK? JE TO BEZPEČNÉ? 

Je na konopný výtažek už někdy příliš pozdě?  

Na výtažek není nikdy pozdě. Dobrou šanci na zotavení mají i ti, kteří už jsou 
závažně poškozeni zdravotnickým systémem. Měli jsme tady pána s rakovinou plic, 
kterému dali dvacet čtyři hodin života. I přes námitky mu jeho syn dal pořádnou 
dávku výtažku. Druhý den ten pán odešel z nemocnice. Máme i skvělé výsledky s 
lidmi, kteří měli rakovinu ve čtvrtém stadiu. Často poskytuji výtažek lidem s rakovinou 
plic nebo leukémií. Tyto rakoviny se obvykle léčí velmi rychle a není nijak neobvyklé, 
když pacienti pozorují zlepšení každý den.  

Vždycky lidem říkám, aby výtažek začali užívat co nejdříve. Jde o to, že čím rychleji 
pozřou výtažek s THC, tím rychleji si mohou vyléčit rakovinu. Čím rychleji jej začnou 
užívat, tím větší bude možnost, že přežijí. Většina lidí dokáže spotřebovat dávku 60 
gramů výtažku během přibližně devadesáti dnů. Měl jsem tady jednoho pána s 
extrémně nízkou tolerancí na výtažek, takže mu trvalo asi sedm měsíců, než 
spotřeboval potřebnou dávku. Lymfom v terminálním stadiu mu to sice vyléčilo, býval 
bych ale raději, kdyby byl užil celou dávku mnohem rychleji. Na takové lidi s 
extrémně nízkou tolerancí naštěstí narážím velmi zřídka. Zažil jsem už ale taky lidi, 
kteří celou dávku zkonzumovali během měsíce – a terminální rakoviny si vyléčili 
také.  

  

Slyšel jste už někdy na výtažek nějakou negativní kritiku?     

Nedávno jsem byl na setkání, které organizovala NORML (Národní organizace pro 
reformu marihuanových zákonů) na Dalhousie Univerzitě v kanadském Novém 



Skotsku. Jeden blázen z NORML tam prohlásil, že konopí není žádný všelék a že 
udělali výtažek pro jednu paní a nefungoval. Tak jsem se ho zeptal, jak postupovali. 
Prý že udělali trochu výtažku a pak už se jim neozvala. Tak jsem mu řekl: „Nevíte, 
jestli to fungovalo nebo ne. Zcela zjevně jste nepostupovali podle žádného protokolu 
– jak tedy můžete říct, že to nefungovalo?“ NORML je podle mě jenom parta 
právníků, kteří si zkouší plnit kapsy tím, že drží konopí jako nelegální drogu. Je to 
parta žvástalů. 

  

Je bezpečné užívat výtažek? 

Je až neuvěřitelné, jak je tento lék bezpečný. I v případech těžkého předávkování se 
po odeznění účinků výtažku nestane nic špatného. Nejběžnějšími vedlejšími účinky, 
které jsme zaznamenali u lidí, kteří užívají výtažek, je to, že jsou odpočatí a mají na 
tváři úsměv.  

  

Lze výtažek kombinovat s alkoholem? Vytváří to nějaké nežádoucí vedlejší účinky? 

Viděl jsem spoustu lidí, kteří se po alkoholu projevovali velmi hlasitě a zklidnili se 
hned, jak si zakouřili joint. Alkohol je bez pochyby jedna z nejdestruktivnějších látek 
na této planetě. Lidi jsou ale lidi a spousta z nich si ráda přihne. Konopný výtažek 
podle našich zkušeností  pro pijáky nepředstavuje žádné nebezpečí. Pijáci, kteří 
začali brát konopný výtažek na své zdravotní potíže, často uváděli, že se jim značně 
snížila chuť na alkohol. Některým se dokonce podařilo s ním zcela přestat.  

  

Kolik procent lidí se vám ozývá po léčbě? 

Od hodně lidí nemám žádnou zpětnou vazbu – jen si přijdou pro výtažek a už se 
neozvou. Podle mě je to kvůli tomu, že konopí není legální lék. Často mi volají lidi, 
kteří by se chtěli léčit, protože jim o tom řekl někdo jiný, kdo už si výtažkem vyléčil 
rakovinu. Obvykle se jich ptám, od koho o mně slyšeli, kdo si vyléčil rakovinu 
výtažkem. Poměrně často si podle jména vybavím, o koho se jednalo, takže potom 
vím, jak jim to zabralo. Hodně lidí se mnou ale zůstává v kontaktu i po léčbě. V 
průměru se najde jeden z desíti, kdo začne veřejně vychvalovat, čím se vyléčil. 
Většina lidí je ale potichu. Asi proto, že nechtějí, aby se někdo dověděl, že si vyléčili 
rakovinu nelegálním konopím. (Zamyslete se nad tím). 

  

Co všechno dokáže výtažek nahradit? 

Konopný výtažek podle našich zkušeností dokáže nahradit prakticky kterýkoli 
chemický lék, který nabízí zdravotnický systém. Chemikálie pro nás nejsou dobré, a 
čím dříve takové léky přestaneme užívat, tím lépe.  



  

V devatenáctém století vyráběla konopné medicíny takřka každá farmaceutická firma 
v Americe. Podle konopného císaře Jacka Herera se z konopí vyrábělo 60 až 80 % 
tehdejších léků. Jak je tedy možné, že zmizelo z trhu?  

O tom, že se z konopí vyráběla až do začátku dvacátého století celá řada léků, není 
žádných pochyb. Řada farmaceutických firem tehdy vyráběla slabé konopné léky. Z 
tohoto přírodního všeléku ale měly strach, protože ho nemohly patentovat. Tehdy 
konopí pěstovali farmáři po celých Spojených státech, takže narazit na pravdu jako já 
mohl už tehdy téměř každý. Podle mě farmaceutické firmy v té době žily ve strachu, 
že by k tomu mohlo dojít a přišly by o kšeft. Farmaceutické firmy a další bohaté firmy 
měly rozhodně zájem na tom, aby konopí bylo zakázáno, protože přestavovalo 
skutečné ohrožení jejich zisků.  

  

SYNTETICKÉ THC 

Dnes někteří výrobci vyrábějí syntetické THC, které podle nich také dokáže vyléčit 
rakovinu…  

Existuje několik farmaceutických firem, které vyrábějí syntetické THC a uvádějí, že 
dokáže vyléčit rakovinu. Nepochybuji o tom, ale proč používat něco syntetického, 
když je tak snadno k dispozici THC v přírodní formě? Je proto snad jen jediný důvod 
– aby dostali z lidí peníze. A to se jim pomocí jejich patentovaného syntetického THC 
daří. Podle mě si ale farmaceutické firmy můžou syntetické THC nechat samy pro 
sebe. Jestli tomu dobře rozumím, tak syntetické THC u spousty lidí nefunguje a může 
také mít nežádoucí vedlejší účinky. Přírodní THC v konopném výtažku je pro léčbu 
čehokoli mnohem lepší než THC syntetické.   

Pro výrobu syntetického konopí v laboratoři podle mě existuje jediný důvod – 
chamtivost a touha po penězích.  

  

DĚTI, PREVENCE 

Byl by konopný výtažek bezpečný i pro děti? Rick Dwyer ve filmu říká, že občas 
nemůže spát, když si představení utrpení malých dětí na onkologických 
odděleních…  

Pro léčbu dětí s rakovinou a dalšími chorobami je podle mě konopný výtažek 
naprosto bezpečný. Opravdu nechápu, jak se sebou mohou žít doktoři, kteří léčí děti 
na onkologických odděleních. Copak nevědí, jaké škody u nich napáchají 
ozařováním, chemoterapií a dalšími škodlivými jedovatými chemikáliemi? Účinky 
těchto forem léčby zná každý, kdo studoval medicínu. Těmito formami léčby lidi spíše 
zabíjejí, než by je uzdravovali.  

  



Lze konopný výtažek použít i pro prevenci onemocnění? Zeptám se ještě jednou – 
bylo by to bezpečné i pro děti?  

Na prevenci chorob neznám nic lepšího. Podle mě je konopí pro léčbu dětí zcela 
bezpečné. Často říkám, že kdyby děti dostávaly malinké dávky konopného výtažku, 
zabránilo by to vzniku nemocí jako je cukrovka, roztroušená skleróza, rakovina a 
mnoho dalších. Pokud by se dětem dávaly miniaturní dávky výtažku, začalo by se jim 
v těle hromadit THC a s ním spojené kanabinoidy, které by následně působily 
preventivně proti vzniku chorob. Nemluvím o tom, aby se děti „zhulovaly“ výtažkem – 
jde jen o to, že by se jim poskytl neškodný a nenávykový lék s preventivním účinkem 
proti řadě nemocí.  

  

Jak jim výtažek dávkovat? 

Pokud jde o velikost dávky, tak mězi dětmi a dospělými není žádný rozdíl – každý 
tento lék bude snášet po svém a bude na něj mít jinou toleranci. Pro prevenci 
onemocnění by dětem stačily pouze miniaturní dávky, takže by nijak nehrozilo, že by 
se dítě mohlo intoxikovat.  

  

SPORTOVCI, VEDLEJŠÍ ÚČINKY 

Dokázalo by konopí nějak prospět sportovcům?  

Konopí by z lékařského hlediska bylo pro atlety a sportovce velmi prospěšné. Konopí 
má silné protizánětlivé a hojivé účinky, takže si nedokážu představit nic lepšího, co 
by mohlo pomoci s nataženými svaly a úrazy, než konopný výtažek.  

  

Spousta lidí je schopna konzumovat denně dvacet či třicet různých chemikálií… 
Může jim to nějak svědčit?  

Nemám sebemenší ponětí, proč lidi alopatické léky užívají, když vidí v reklamách 
jejich vedlejší účinky. Zdá se, že lidé prostě a jednoduše dělají to, co jim řekne lékař. 
Někteří konopnou medicínu odmítají jednoduše kvůli všem těm lžím, které jim 
napovídala naše vláda. Na užívání konopné medicíny nikdo neumírá – kéž bych to 
samé mohl říct i o tom, co nám předepisují lékaři.  

  

Lze nějak porovnat vedlejší účinky výtažku s účinky chemických léků?  

Vedlejší účinky konopného výtažku a chemikálií poskytovaných zdravotnickým 
systémem nelze relevantně srovnávat. Chemické léky jsou toxické (jedovaté) pro 
játra, tzn. neměli bychom je mít v těle. Užíváním chemických léků se vystavujeme 
případným vedlejším účinkům, které nakonec mohou být horší než to, co bylo 
původně léčeno. Lékaři naprosto nemají představu o tom, jaké účinky na naše zdraví 



může mít hromadění různých chemických léků v těle. Jsme každý jiný a směs 
různých léků není nic jiného než chemický koktejl. Upřímně si myslím, že v mnoha 
případech je např. Alzheimerova choroba, a mnohé další choroby, vyvolána směsí 
chemikálií, které jim byly předepsány lékaři. Podle mě nelze ani srovnávat 
alopatickou a empirickou medicínu. Alopatická medicína je jen směs škodlivých 
chemikálií, které by nikdo neměl užívat. Empirická medicína, tj. medicína využívající 
rostlinné léky, se naopak používá už tisíce let. Díky účinnosti a neškodnosti 
konopného výtažku lze konopí s přehledem nazvat „královnou empirické medicíny“.  

  

Jaké jsou tedy vedlejší účinky léčby konopným výtažkem? 

Hlavními vedlejšími účinky užívání konopného výtažku jsou zdraví, štěstí a kvalitní 
spánek.  

  

LÉKAŘI, HIPPOKRATOVA PŘÍSAHA 

Kolik lékařů jste již vyléčil a co na to říkali?  

Doktoři se mně osobně i tématu konopné medicíny většinou vyhýbají, jak to jen jde. 
Už za mnou ale přišlo pár lidí, kterým mě doporučil jejich rodinný lékař. Přímo mě 
kontaktoval pouze jeden lékař v Kanadě – bylo to ohledně pacienta s terminální 
rakovinou prostaty. Říkal mi, že by mě rád informoval o průběhu léčby. Pak už se mi 
nikdy neozval. Po třech měsících se mi ale ozval ten pacient, který užíval výtažek a 
řekl mi, že mu doktor oznámil, že už nemá rakovinu. Člověk by si myslel, že by 
doktoři měli být nadšení, že se našel lék na tuto obávanou nemoc – není tomu ale 
tak.  

Pacienty, kteří si konopným výtažkem vyléčili rakovinu a další potíže, už viděly 
desítky kanadských lékařů. Nic ale neříkají. Problém konopné medicíny spočívá v 
tom, že odhaluje, co všechno zdravotnický systém dělá veřejnosti.  

Kdybyste za mnou přišel a já bych vám dal jed, abyste si jím vyléčil rakovinu, jednalo 
by se o pokus o vraždu. Pokud byste ten jed užil a zabilo by vás to, byl bych obviněn 
z vraždy. Když vám ale lékař dá chemoterapii a vy na ni umřete, říká se tomu 
„medicína“. Kterýkoli lékař se špetkou zdravého rozumu ví, jak nebezpečné jsou tyto 
léčby. Přesto je ale dál poskytují. Naprosté většině lékařů dnes jde víc o peníze a 
pozici než o nějaké uzdravování.  

Lékaři pokaždé, když někomu dají chemoterapii nebo radioterapii atd., porušují 
Hippokratovu přísahu – a dobře to vědí. Rozhodně neříkám, že neexistují dobří 
lékaři. Podle mých zkušeností je jich ale velmi málo – aspoň tedy v Kanadě. Ohledně 
výtažku se na mě už obrátila spousta lékařů ze zahraničí. Někteří z nich měli sami 
rakovinu, jiní chtěli výtažek pro svého pacienta. Lékaři o tom, co dělají, ale obvykle 
nemluví, protože je tento lék tzv. nelegální. Celkově vzato jsem od nich neměl 
žádnou výraznou zpětnou vazbu. Tři nebo čtyři lékaři se mi ale ozvali, že výtažek 
fungoval. Vážím si jejich práce a rozumím tomu, proč musí postupovat „potichu“. Tito 
lékaři mi ale budují nevyvratitelnou databázi, která dokazuje, co všechno tento lék 



dokáže. Každý z nich se nakonec bude velmi podílet na tom, aby se tento lék dostal 
mezi lidi – a za to jim hluboce děkuji.  

 

NEJLÉČIVĚJŠÍ ROSTLINA NA SVĚTĚ 

Dává nějaký smysl nedat lidem k dispozici nejléčivější rostlinu na světě?  

Zakazovat lékařské využití konopí je naprosto nesmyslné. Jediným důvodem, proč 
bylo zakázáno, bylo to, že představovalo velké nebezpečí pro zájmy velmi bohatých 
lidí a firem. Copak pro ně nejsou jejich zisky důležitější než naše zdraví? Zatím to 
stále vypadá, že vlády jsou ochotny nechat své bohaté přátele dělat, co se jim 
zamane. Pravdu o tomto léku ale už nedokáží zatajit. Jakmile se konopí vrátí do 
mainstreamové medicíny, zničí veškerou korupci, která kdy stála proti jeho 
léčebnému využití.  

  

KONOPNÝ VÝTAŽEK A LÉKY 

Jaký je hlavní rozdíl mezi konopným výtažkem a chemickými léky? Jak se po něm 
člověk cítí?  

Chemické léky jsou toxické pro játra. To znamená, že bychom je neměli mít v těle, 
protože jsou jedovaté. Chemoterapie i ozařování jsou karcinogenní metody léčby, 
jinými slovy řečeno způsobují rakovinu. Lze jimi zmenšit velikost nádoru, v mnoha 
případech tyto formy „léčby“ ale prostě a jednoduše umožní další šíření rakoviny. 
Díky jedovatosti a karcinogennímu účinku ruinují imunitní systém – a to zrovna tehdy, 
když ho potřebujete nejvíc.  

Podle nás je zcela absurdní nazývat chemoterapii a ozařování léčbou rakoviny – tyto 
metody jsou podle mého hlubokého přesvědčení pouze způsobem, jak rychleji 
zemřít. U některých lidí skutečně fungují jako oddalovací taktika, nakonec ale v těle 
napáchají příšerné škody.  

Chtěl bych lidi varovat i před vyšetřením počítačovou tomografií (tzv. CT) – i při něm 
je tělo vystaveno masivní dávce ozařování, která opět může vyvolat rakovinu.  

Konopný výtažek není pro tělo toxický (jedovatý). Je-li použit při léčbě rakoviny, 
neubližuje zdravým buňkám. Lidé po výtažku bývají velmi uvolnění a daří se jim více 
spát a odpočívat, což napomáhá při uzdravování.  

Na základě toho, co vím, konopný výtažek s chemickými léky nelze ani srovnávat – 
konopný výtažek napomáhá životu, chemikálie smrti.  

  

ZKOUŘENOST  

Budou lidé po konzumaci výtažku Phoenix Tears „zkouření“?  



Ano, k intoxikaci může dojít - pokud se ho užije příliš. S trochou selského rozumu se 
tomu ale dá úspěšně vyhnout – stačí začít s malými dávkami a postupně je 
zvyšovat.  

Před pár měsíci mi zavolal jeden mladík, že chce připravit výtažek pro mámu s 
rakovinou. Vysvětlil jsem mu po telefonu, jak to má udělat. Po třech dnech mi 
zavolala jeho máma a byla pěkně naštvaná. Říkala, že si „před třemi dny dala jednu 
dávku a teprve teď to přestává působit!“ Uklidnil jsem ji a zeptal se, kolik si vzala. Prý 
že jeden gram. (!) Tak jsem se zeptal, proč si toho dala tolik, že bych takovou dávku 
nikomu nedoporučil. Prý že jí syn řekl, že je to bezpečný lék. Vysvětlil jsem jí, že 
bezpečný je, ale že se musí začít s malými dávkami a užívat je třikrát nebo čtyřikrát 
denně a pak je po přibližně čtyřech dnech zvyšovat. Řekl jsem jí, že syn 
pravděpodobně připravil výtažek správně, ale uniklo mu, jak se má užívat. Začala jej 
užívat podle mých pokynů a zavolala mi po pár týdnech. Moc se omlouvala za svůj 
první telefonát. Hned jsem jí odpověděl, že naprosto chápu účinky předávkování, 
které zažila. S konopím navíc neměla žádné zkušenosti, takže ji to asi docela 
vyděsilo. Říkala, že užívá výtažek tak, jak jsem jí řekl, a zvýšila si už dávku šestkrát. 
Pak mi řekla: „Pane Simpsone, mně se to začalo líbit…“  

Loni na podzim mi zavolal o pomoc jeden pán z Ostrova prince Edwarda. Měl 
terminální nehodgkinský lymfom. Za normálních okolností všem říkám, aby 
zahajovali léčbu velmi malými dávkami, on byl ale v hodně špatném stavu. Zeptal 
jsem se, jestli dříve kouříval konopí. Prý že ano, tak jsem mu řekl, že za daných 
okolností bych navrhl, aby do sebe dostal lék co nejdříve. Kouření konopí se nijak 
nebál a z vlastních zkušeností věděl, že to pro něj nepředstavuje žádné nebezpečí. 
Nechal si poradit a začal užívat výtažek co nejrychleji. Přišel mě navštívit po dvaceti 
osmi dnech. Málem jsem ho nepoznal – vypadal skvěle. Zeptal jsem se, kolik výtažku 
už spotřeboval. Prý všech deset stříkaček. Byl jsem z toho v šoku a asi to na mně 
bylo poznat. Ptal se, jestli udělal něco špatně. Řekl jsem, že naopak.  

Stejně mi to ale nedalo, abych se nezeptal, jak se mu podařilo tak rychle spotřebovat 
tak velké množství výtažku. Začal ho užívat pravidelně každých šest hodin a pokaždé 
si o trochu zvýšil dávku. Prý byl prvních deset dní „zkouřený jak paprika“, pak ho ale 
výtažek přestal „zhulovat“. Zbytkem léčby prý jen tak proletěl. Asi po dvou týdnech po 
této návštěvě mi zavolal, že byl na testech. Nález byl pryč – vyléčil si rakovinu 
konopným výtažkem během dvaceti osmi dnů. 

  

Co otázka závislosti na THC?  

Fyzická závislost na THC ani na konopném výtažku, který je obsahuje, neexistuje. 
Přibližně každý desátý člověk ale má tzv. návykovou osobnost a vytvoří si 
psychologickou závislost na ledacos. Vídáme je každý den, jsou to ti, kteří např. 
každý den pijí dvacet káv atd. Jakmile takoví lidé začnou užívat konopí, mívají 
tendenci je nadužívat, nejsou na něm ale závislí.  

K opravdové fyzické závislosti může dojít jen tehdy, když se užívají látky typu léků na 
opiátovém základě, tvrdé pouliční drogy a alkohol. Takové drogy způsobují extrémní 
poškození mozku, která lze sledovat i na snímcích mozku takových lidí. A právě tyto 



drogy jsou z velké části odpovědné za zvyšování kriminality a počtu závislých. Lidé, 
kteří je nadužívají, kvůli své dávce udělají cokoli – žebrají, půjčují si, kradou. Na 
nenávykovou látku jako je konopí si nemůžete vytvořit fyzickou závislost.  

  

Je ve srovnání se stavy po mnoha jiných lécích podle vás zhulenost po konopí nějak 
nebezpečná?  

Tzv. zhulenost po konopí obecně nepředstavuje téměř žádná nebezpečí –pro 
uživatele, ani pro společnost. To ale bohužel nelze říct o mnoha návykových a 
nebezpečných lécích, které v mnoha případech pouze škodí.  

  

KOUŘENÍ KONOPÍ  

Je jasné, že kouření konopí je účinné jen do omezené míry…  

Při kouření mizí 90 % léčivých účinků konopí v kouři. Je to paradox vidět lidi kouřit 
konopí proti nevolnosti po chemoterapii. Kouří látku, která by je při řádném užívání 
mohla vyléčit.  

  

K čemu je z lékařského hlediska dobré kouřit marihuanu? 

Kouření konopí má z lékařského hlediska pouze omezenou hodnotu. Kouřením 
konopí lze snížit hladinu cukru v krvi a může to pomoci i na snižování nitroočního 
tlaku u lidí se zeleným zákalem. Všichni víme, že konopí dokáže snížit nevolnost a 
kouřením konopí lze často snížit bolesti provázející mnohé zdravotní potíže.  

Kouření konopí má většinou relaxační účinky. I to samo o sobě ale může být 
značným přínosem. Kouřením konopí lze snížit příznaky mnoha zdravotní potíží. 
Podle mě ale nemá větší smysl pouze redukovat příznaky, když při řádném užívání 
tohoto léku lze daný stav vyléčit nebo dostat pod mnohem lepší kontrolu problém, 
který jej vyvolává.  

Kouření konopí a užívání konopného výtažku nelze moc srovnávat. Kouření je ten 
nejméně účinný způsob užívání tohoto léku. Koncentrovaný výtažek z konopí je 
mnohonásobně léčivější. Pokud chcete zažít opravdové léčivé kouzlo konopí, 
začněte vnitřně užívat vysoce kvalitní konopný výtažek. Jakmile se začne užívat 
surové nespálené THC a s ním spojené kanabinoidy, dochází často k zázrakům v 
léčbě. 

  

ZPŮSOBY POUŽITÍ  

Jaké způsoby užívání konopného výtažku doporučujete a jaké to má výhody? 



Na vnitřní potíže vždy doporučuji užívat konopný výtažek ústy (perorálně). Často za 
mnou chodí lidé s rakovinou plic a dalšími plicními potížemi. Těm doporučuji používat 
i vaporizér (zařízení pro uvolňování účinných látek horkým vzduchem bez spalování 
rostlinného materiálu, pozn. překl.). Kombinování perorální konzumace s 
vaporizováním konopného výtažku může být pro lidi s rakovinou plic velmi 
prospěšné. Stačí si dát běžnou dávku výtažku a k tomu si dvakrát až třikrát denně 
jednou až dvakrát potáhnou z vaporizéru. Rakovina je tak atakována z obou směrů, 
což může velmi zvýšit účinnost léčby.  

Pro vnější použití lze výtažek smíchat s pleťovými krémy nebo opalovacími přípravky 
atd. Při závažných kožních potížích ale doporučuji užívat pouze samotný výtažek. 
Smícháním výtažku s takřka čímkoli se pouze sníží jeho účinnost.  

Lidem s velmi vážnými kožními potížemi na velkých plochách na těle doporučuji 
konopnou tinkturu. Tinktura je jednoduše řečeno výtažek smíchaný s alkoholem. 
Když se použije kapátko do očí, kapka tinktury se rozlije na poměrně velkou plochu. 
Alkohol se pak během několika sekund odpaří a na kůži zůstane tenká vrstva 
výtažku. Tinktury podle mých zkušeností fungují na mnohé kožní potíže a výhodou 
tohoto způsobu aplikace je, že se nespotřebuje tolik výtažku.  

U lidí, kteří pečují o svou pleť, se velmi osvědčuje smíchat výtažek s krémem na 
čištění pleti a dát si masáž obličeje. Výsledky bývají opravdu výrazné.  

Na zdravotní problémy nedoporučuji výtažek kouřit, takže je-li užíván podle mých 
instrukcí, mizí jakékoli problémy s dehtem.  

  

Lze tyto typy aplikace kombinovat?  

Všechny typy aplikace výtažku lze vzájemně kombinovat bez jakýchkoli škodlivých 
vedlejších účinků.  

  

Pokud víme, tak tělo nedokáže zpracovat THC, pokud není rozpuštěno v živočišném 
tuku (mléku, smetaně, másle, sádle). Nebylo by účinnější užívat výtažek v této 
formě? 

Podle mých zkušeností výtažek není nutno míchat s ničím jiným. Používáním 
procesů, s jejichž pomocí se THC rozpouští v živočišném tuku, mléku, smetaně, 
sádle atd. se podle mě snižuje síla účinku. Uzdravování způsobuje výtažek, a ne 
máslo nebo živočišný tuk, a tak si myslím, že by se tento lék v zájmu dosažení 
maximálního účinku měl užívat v co nejčistší formě.  

  

Jaké jsou hlavní formy využití výtažku pro místní aplikaci na povrch těla? Není na to 
výtažek moc silný? Zaznamenali jste nějaké alergické reakce? A pokud ano – zmizí 
po léčbě?  



Čistým konopným výtažkem lze bez jakýchkoli alergických reakcí léčit rakoviny kůže, 
bradavice, mateřská znaménka a další kožní problémy. Za celou dobu užívání 
výtažku na kožní problémy jsem se setkal pouze s reakcemi kvůli náplastem, kterými 
bylo místo překryto. Po delší době používání náplasti se může podráždit kůže, která 
je ve styku s lepidlem. Stačí na den až dva přestat používat náplasti a problémy 
samy zmizí.  

  

VÝROBA VÝTAŽKU PHOENIX TEARS 

Znáte i nějaké další způsoby výroby výtažku?  

Výtažek lze vyrobit mnoha způsoby a rozhodně si nedělám nárok na to, že by právě 
ta má metoda musela být ta nejlepší. Metoda, kterou jsme ukázali světu ve filmu, je 
po pravdě řečeno přinejmenším hodně „drsná“ – lze ji ale použít k výrobě velmi čisté 
formy tohoto léku.  

Metod extrakce existuje celá řada, pro mnohé z nich je ale zapotřebí vybavení a 
znalosti, které lidé obvykle nemají. Proto jsme popsali tu podle nás nejjednodušší 
možnou metodu, aby si svůj lék mohl vyrobit téměř každý. 

Do policejního nájezdu v roce 2005 jsem pro výrobu zásadně používal destilační 
přístroj a recykloval jsem rozpouštědla. Je to tak mnohem méně nebezpečné a navíc 
je to rozhodně „ekologičtější“, protože se rozpouštědlo jen tak nevypařuje, ale 
recykluje se a znovu používá.  

  

Jaká další rozpouštědla lze použít? 

Zkoušel jsem nejrůznější rozpouštědla. K extrakci výtažku lze použít benzín, alkohol 
a řadu dalších rozpouštědel. Podle mých zkušeností je nejlepší éter a hned po něm 
benzín.  

Kvalitní výtažek lze připravit i pomocí alkoholu. Ten ale není tak účinný jako éter 
nebo nafta. Výtažky připravené pomocí alkoholu jsou obvykle tmavší, protože alkohol 
z rostlinného materiálu vyextrahuje více chlorofylu než éter nebo benzín. Výtažky 
vyrobené pomocí éteru nebo benzínu mívají zlatavější barvu.  

Výtažek lze také připravit pomocí extrakce za použití studené vody. Se studenou 
extrakcí mám velmi málo zkušeností, ale slyšel jsem o lidech, kteří tak připravili velmi 
kvalitní výtažek. Studená voda samozřejmě nemůže vybuchnout a začít hořet, takže 
by se tyto metody extrakce měly také prostudovat.  

 

Je možno ještě nějak zvýšit účinnost výtažku? 

Účinnost výtažku lze zesílit několika způsoby, zase je k tomu ale zapotřebí speciální 
vybavení a znalosti, které průměrný občan nemá. Výtažek lze také acetylovat s 



použitím jedovatých chemikálií a zvýšit tak jeho účinnost. Tato metoda je ale opět 
velmi nebezpečná a většina lidí na ni nemá potřebné vybavení ani znalosti.  

  

Myslíte, že by konopné tinktury mohly být tak účinné jako konopný výtažek? 

Konopná tinktura nemůže být tak silná jako výtažek už jen kvůli objemu samotného 
výtažku. Léčí výtažek, takže smíchat ho s alkoholem nebo dalšími nosiči by značně 
snížilo jeho potenci pro vnitřní užívání. Pro místní povrchovou aplikaci lze tinkturu 
použít, aby výtažek působil na větší ploše, u vážných kožních problémů a infekcí 
bych ale spíš dával přednost léčbě čistým výtažkem.  

  

V indických a arabských kulturách lidé tradičně užívají hašiš vnitřně. Má to stejné 
účinky jako užívání vašeho konopného výtažku? 

Konzumace hašiše na zdravotní problémy podle mě nemůže být ani zdaleka tak 
účinná jako výtažek. Hašiš na rozdíl od výtažku často obsahuje řadu z lékařského 
hlediska nežádoucích příměsí a nečistot. Při výrobě výtažku teplo vyvolá 
dekarboxylaci výtažku. Znamená to, že se molekuly ve výtažku pootočí a zvýší tak 
svou léčivou aktivitu. Při výrobě hašiše k tomuto procesu nedochází, dekarboxyluje 
se až po spálení při kouření. Požití hašiše na zdravotní problém by bylo mnohem 
méně účinné než požití vysoce kvalitních výtažků. 

  

HAŠIŠ  

Jaký je hlavní rozdíl mezi výtažkem Phoenix Tears a hašišem? 

Konopný výtažek je jednoduše řečeno esenciální olej z rostliny konopí a skládá se z 
pryskyřic vytvářených rostlinou. Hašiš se také vyrábí z pryskyřice rostliny konopí. 
Konopná pryskyřice se stlačuje do kusů hašiše různými způsoby. Hašiš ale obvykle 
obsahuje i rostlinný materiál a další nečistoty.  

  

Myslíte, že by užívání konopného výtažku dokázalo snížit počet výskytů rakoviny?  

O tom podle mě není pochyb. Pokud by k tomuto léku veřejnost měla volný a 
otevřený přístup, výskyt rakoviny by prudce poklesl. 

  

Je u konopného výtažku nějaké datum spotřeby? Jak dlouho jej lze skladovat? 
Snižuje se časem nějak jeho kvalita, nebo je nejlepší čerstvý? 



Podle mých zkušeností u konopné medicíny žádné „datum spotřeby“ neexistuje. 
Potenci konopného výtažku ale mohou ovlivnit tři věci: vzduch, světlo a teplo. Říkám 
lidem, aby si lék skladovali v temném, chladném místě, ale není nutno, aby ho měli v 
ledničce. Zajistí si tak ochranu před světlem a teplem. O vzduch se není nutno příliš 
starat, protože výtažek je jako husté mazivo, takže se do něj vzduch nedostane.  

Pokud by někdo chtěl skladovat výtažek dlouhodobě, doporučoval bych nerezovou 
nádobku nebo lahvičku z tmavého skla s těsným víčkem. Při řádném skladování se 
zachovají léčivé vlastnosti výtažku dlouhodobě. 

  

SATIVA VERSUS INDICA  

Jaký je hlavní rozdíl v léčbě konopím setým a konopím indickým? Znamená to, že 
doporučujete konopí indické, že rakovinu nelze léčit výtažkem z konopí setého? 
Nebude to fungovat? Jsou místa, kde se konopí indické (cannabis indica) špatně 
shání. Na které nemoci se lépe hodí konopí seté (cannabis sativa)?  

Pro léčbu rakoviny bych rozhodně spíše doporučil výtažek z konopí indického. 
Výtažek z dobré sativy by podle všeho rakovinu dokázal vyléčit také. Potíž je ale s 
tím, že sativa příliš energizuje a to příliš nepřispívá k léčení. Rozhodně bych ho 
použil třeba na rakovinu kůže, ale vnitřní konzumace výtažku ze sativy může značně 
ovlivnit spánkové vzorce uživatele.  

Užívání výtažku z dobré sativy během dne může účinně snížit bolesti provázející 
některé zdravotní problémy. Jsou také velmi účinné při léčbě lidí s depresemi. Jak 
ale říkám každému, nechci vidět pacienta s rakovinou natírat stodolu, takže výtažek 
ze sativy pro ně raději nepoužívám.  

Dobrá indica a některé lepší křížence sativy a indicy obvykle navozuje velmi 
uvolněný a klidný stav a více se pak odpočívá a spí. Zjistil jsem také, že výtažky z 
odrůd s převahou indicy účinně působí proti depresi a dalším zdravotním problémům. 
Podle mě jsou z lékařského hlediska výtažky z dobrých odrůd konopí indického 
mnohem lepší než většina výtažků z konopí setého.  

  

Které odrůdy konopí jsou nejléčivější? Můžete popsat, jaké jsou mezi nimi rozdíly?  

V dnešní době doslova existují tisíce různých odrůd a pravda je taková, že 
nebudeme vědět, jaké mají vlastnosti, dokud nám nevyrostou. V podstatě jsme 
vystaveni na milost či nemilost výrobcům a prodejcům semen. Koupil jsem si od 
různých prodejců dvě stejné odrůdy a ve finále mi vyrostly dvě zcela odlišné rostliny. 
Nejlepší je asi koupit si danou odrůdu od firmy, která ji původně uvedla na trh. Je to 
asi nejlepší záruka, že vám vyroste velmi kvalitní odrůda.  

  

RICK SIMPSON 

 


